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Onderwerp: Beantwoording artikel 36-vragen van fractie Fractie Tonnaer 

over verkeersoverlast op het Achterom 

Beste mevrouw Rijk, 

U heeft vragen gesteld over verkeersoverlast op het Achterom. In deze brief leest u de antwoorden op 

uw vragen. 

Vraag 1 Zijn er gesprekken geweest met de bewoners van het Achterom over de overlast die zij 
van het verkeer en dan met name het vrachtverkeer ervaren? 

Antwoord 
Ja, er zijn verschillende gesprekken gevoerd met bewoners van het Achterom. In die gesprekken is 
overlast van alle typen wegverkeer aan de orde gekomen. Ook tijdens de totstandkoming van de Actie-
agenda is er gesproken met bewoners van het Achterom. 

Vraag 2 Uit de eerdere vragen die Fractie Tonnaer in februari 2023 en augustus 2023 heeft gesteld 
is gebleken dat de bewoners hier graag over in gesprek gaan en ideeën hebben hoe deze 
zou kunnen worden verminderd. Heeft het college deze ideeën meegenomen? 

Antwoord 

Uit de eerder gevoerde gesprekken zijn een aantal acties gekomen die al zijn uitgevoerd. Zie hiervoor 
ook de beantwoording op de eerder gestelde vragen. En ook zijn pas kort geleden concrete ideeën door 
een paar bewoners aangegeven. Deze worden meegenomen in de evaluatie van de genomen 
maatregelen in de Paardensteeg. 

Vraag 3 Bent u het met ons eens dat de afsluiting van zowel de Roode Steen als de Italiaanse 
zeedijk gevolgen heeft voor het verkeer via het Achterom en wat gaat u hieraan doen om 
dit te beperken? 

Antwoord 

De afsluiting van de Italiaanse Zeedijk heeft gevolgen voor het verkeer op het Achterom. Dit zal 
enigszins toenemen, omdat bewoners van de Westerdijk en het Visserseiland geen gebruik meer mogen 
maken van de route door het havengebied. De enige route voor dat verkeer is via het Achterom en het 
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Breed. Het is onbekend hoe groot dit aandeel verkeer is. Om die reden is er een nulmeting uitgevoerd. 
Een tweede meting zal nog vóór de zomer plaatsvinden. Als blijkt dat het verkeer substantieel is 
toegenomen kan dat aanleiding zijn om maatregelen te overwegen. 

Verkeer dat normaal gesproken de route via het havengebied als doorgaand gebruikt zal dit mogelijk één 
keer proberen. We verwachten hen niet meer terug op deze locatie. 

Vraag 4 Namens Fractie Tonnaer heb ik achter de schermen meerdere malen verzocht te kijken 
naar de verkeersdrempel op de hoogte van de Geldersesteeg echter de urgentie van het 
onderhoud van deze drempel wordt binnen de gemeentelijke organisatie niet gezien. Bent 
u bereidt om hier met de directe omwonende in gesprek te gaan over de urgentie die zij 
ervaren? 

Antwoord 

Wij zijn bekend met de situatie rondom de verkeersdrempel. Bij de beoordeling van deze drempel is 
gebleken dat de drempel nog voldoet aan de kwaliteitskaders die door raad zijn bepaald. 

Met vriendelijke groet, 

Burgemeester en wethouders van Hoorn 

 

de burgemeeste 
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